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پاداش ایران برای پیروزی برابر کامبوج پرداخت شد
پاداش پیروزی برابر کامبوج به اعضای تیم ملی فوتبال ایران پرداخت شد.

به گزارش ایس��نا، فدراسیون فوتبال اعلام کرد: با دستور شهاب الدین عزیزی خادم، رییس 
فدراس��یون فوتبال، پاداش پیروزی تیم ملی فوتبال کش��ورمان برابر کامبوج به حس��اب ملی 
پوش��ان واریز شد. ملی پوشان فوتبال کشورمان روز جمعه ۲۱ خردادماه توانستند این تیم را 

با نتیجه پر گل ۱۰ بر صفر شکست دهند.
تیم ملی فوتبال ایران در آخرین دیدار خود از سری رقابت های انتخابی جام جهانی از ساعت 

۲۱ به وقت تهران به مصاف عراق می رود.

احسان حدادی در انتظار تشکیل کمیسیون پزشکی
فدراسیون دوومیدانی با ارسال نامه ای به فدراسیون پزشکی ورزشی نامه خواستار 

رسیدگی به وضعیت آسیب دیدگی احسان حدادی شده است.
به گزارش ایسنا، احسان حدادی پرتابگر دیسک ایران که سهمیه حضور در المپیک توکیو 
را به دست آورده، مدتی است که با مشکل دیسک کمر مواجه شده تا حضورش در بازی های 

توکیو با اما و اگر همراه باشد. 
این ورزش��کار که از ۲۱ بهمن به اردوی آمریکا اعزام ش��ده بود، چند روز قبل برای بررسی 

وضعیت دیسک کمر خود و انجام درمان های پزشکی ها به ایران بازگشت.
فدراسیون دوومیدانی به تازگی به فدراسیون پزشکی ورزشی نامه زده و درخواست تشکیل 
کمیسیون پزشکی کرده است تا دیسک کمر حدادی مورد بررسی قرار گیرد و وضعیت او در 

آستانه بازی های المپیک مشخص شود.
بنا بر گفته هاش��م صیامی رئیس فدراس��یون دوومیدانی که در این مورد با ایسنا گفت وگو 
کرد، حدادی در حال حاضر تمرین نمی کند و منتظر تش��کیل کمیسیون پزشکی و مشخص 

شدن شرایط آسیب دیدگی خود است.

تمجید رسانه رسمی لیگ ملت های والیبال: معروف، 
مشتاق المپیک

رس�انه رسمی رقابت های لیگ ملت ها نوش�ت: نام معروف مترادف با موفقیت تیم 
والیبال مردان ایران در دهه گذشته است.

به گزارش ایسنا، رسانه رسمی رقابت های لیگ ملت های در خصوص سعید معروف نوشت:
اهمیت حضور س��عید معروف برای تیم ملی ایران در این رقابت ها مش��هود بود چرا که دو 
باخ��ت ای��ران در هفته اول لیگ ملت های والیبال به علت عدم حضور بازی س��از اصلی یعنی 
س��عید معروف رقم خورد. هنگامی که س��عید معروف در اولین مسابقه خود و سومین رقابت 
ایران، به عنوان بازیکن جانشین وارد زمین شد بلندقامتان ایران توانستند اولین پیروزی خود 

را در این رقابت ها به دست بیاورند.
نام معروف مترادف با موفقیت تیم والیبال مردان ایران در دهه گذش��ته است. توانایی او در 
بالا بردن سطح هم تیمی هایش او را متمایز کرده و آمارهای برجسته او به عنوان پاسور ۳۵ 

ساله باعث ایجاد الهام و شور و شوق  به هم تیمی های او شده است.
معروف در باره بازیکنان تیم ملی والیبال ایران، گفت: بازیکنانی در تیم ملی والیبال هستند 
که من ۱۵ سال با آنها بازی کرده ام. من سعی می کنم جوی را ایجاد کنم تا بازیکنان با هم 
ب��ازی کرده و در زمین یکدیگر را درک کنند. م��ن به بازیکنان اجازه می دهم در مورد نحوه 
بازی خود احساس راحتی کنند. اگر این کار را ادامه دهیم بازیکنان جوان می توانند حداکثر 
کمک خود را انجام دهند و بدون هیچ  فشاری بازی کنند. ما باید بیشتر از آنها حمایت کنیم 
و همچن��ان راه بازی ایران را به آنها نش��ان دهیم. معروف پس از دو س��ال نبودن در ترکیب 
تیم ملی به دلیل کرونا دوباره بازگشته است و او مشتاقانه منتظر بازی در رقابت های المپیک 

توکیو و همکاری با ولادیمیر آلکو، سرمربی روس است.
معروف ادامه داد: آلکنو به ما اعتماد به نفس می دهد و ما بسیار خوشحالیم که او با ماست. 
دی��دگاه او در م��ورد والیبال این اس��ت که بازیکنان آزادانه بازی کنن��د و من فکر می کنم با 

اطمینان او به ما آینده خوبی برای نسل بعدی بازیکنان خواهیم داشت.

دیدار: تیم ایران شخصیت قهرمانی را دارد
هافبک راست تیم ملی فوتبال جوانان بانوان می گوید هم تیمی هایش شخصیت 

قهرمانی داشته و با کاپ به ایران می خواهند برگردند.
به گزارش ایلنا و به نقل از فدراس��یون فوتبال، س��ارا دیدار، هافبک راست تیم ملی فوتبال 
جوانان بانوان در خصوص دیدار مقابل تاجیکس��تان گف��ت: بازی قابل قبولی بود. پیش بینی 
کرده بودیم که این بازی را ببریم.پاس گلی که به فاطمه شبان در دقیقه یک دادم باعث شد 
اولین گل ایران به ثمر رسید و خوشبختانه دو گل دیگر وارد دروازه تاجیک شد تا پیروز میدان 

شویم. بازیکنان مو به مو برنامه های تاکتیکی کادر را در زمین مسابقه پیاده کردند.
وی درباره دیدار برابر افغانستان ادامه داد: از بازیکنان افغانستان شناختی ندارم. بدون شک 
کادر فنی دیدار این تیم برابر ازبکستان را آنالیز خواهد کرد و نکات مختلفی را در این خصوص 

به ما خواهد گفت.
دیدار افزود: تیم ملی فوتبال جوانان بانوان این پتانسل را در تیم خود می بیند که قهرمان 
ش��ود. در واقع با اجرای یک بازی خوب می توان مس��ابقه به مسابقه پیروز شد و به هدفمان 
برسیم. وی در پایان در خصوص اینکه افغانستان برابر تاجیکستان یک بر صفر برده اما مقابل 
ازبکس��تان ۱۱ گل خورده است، گفت: فوتبال غیر قابل پیش بینی است. نباید هیچ تیمی را 
دست کم گرفت. قطعا یک تیم همدل با کادر فنی بسیار عالی داریم می توانیم بهترین عملکرد 
را از خود به جای بگذاریم. تیم ما شخصیت قهرمانی دارد و امیدوارم که همه بازیها را به خوبی 

پشت سر بگذاریم و با جام به ایران برگردیم.

پیشکسوت فوتبال معتقد است که بازیکنان 
تیم ملی فوتبال ایران سطح کیفی بالایی دارند 

و می توانند مقابل عراق به پیروزی برسند.
ابراهیم قاسم پور پیشکسوت فوتبال در گفت و گو 
با ایس��نا درباره ش��رایط تیم ملی فوتبال برای صعود 
ب��ه جام جهانی اظهار کرد: بازی خوبی را از بازیکنان 
تیم مل��ی مخصوصاً در بازی با بحرین ش��اهد بودیم 
البت��ه ما قوی ترین تیم گروه هس��تیم. در دور رفت 
به دلیل مش��کلاتی که وجود داشت نتوانستیم نتایج 
خوبی کس��ب کنیم اما باید قبول کنیم که فوتبال ما 
قوی تر از تیم های گروهمان است. ما انتظار داریم از 
این گروه صعود کنیم. مرحله بعد سخت است و باید 
ببینیم تی��م آن جا چه عملکردی دارد. ما ادعا داریم 
که بهترین تیم آس��یا هستیم پس باید تیم های هم 

گروهمان را ببریم.
او درباره تغییرات احتمال��ی ترکیب تیم ملی ملی 
برای بازی مقابل ع��راق گفت: فکر نمی کنم ترکیب 
تیم  نس��بت به بازی با بحرین تغییر چندانی داش��ته 
باشد چون ما ترکیب اصلی را شناخته ایم و در بازی 
حساسی که نیاز به برد داریم نمی توان تغییر چندانی 
در این ترکیب داد. ممکن است به دلیل مسائلی مثل 
مصدومیت یا بر اساس تغییرات ترکیب عراق، ما هم 
تغییراتی را داشته باش��یم اما به طور کلی نمی شود 

تغییر چندانی در ترکیب اصلی ایجاد کرد. اصول هم 
این است که در ترکیب اصلی تغییر زیادی ندهیم. 

قاس��م پ��ور درباره تیم مل��ی عراق اظه��ار کرد: ما 
همیش��ه در بازی با تیم هایی ک��ه فیزیکی بازی می 
کنند دچار مشکل بوده ایم. عراق نسبت به بحرین از 

لحاظ خلاقیت بالاتر است و سازمان یافته تر بازی می 
کند. شرایط عراق مثل گذشته نیست و فکر می کنم 
اگر مشکلات پیش بینی نشده اتفاق نیفتد، می توانیم 
عراق را شکست دهیم. بازیکنان ما از نظر فنی بالاتر 

هستند و می توانیم عراق را شکست دهیم.

پیشکسوت فوتبال با اش��اره به سطح بالای لژیونر 
های ای��ران تصریح کرد: بازیکن��ان لژیونر می توانند 
تاثیر زیادی روی س��ایر بازیکنان داش��ته باشند. در 
بازی با بحرین دیدیم که بازیکنان با تجربه و لژیونر ما 
توانس��تند از نظر روحی، روانی و تجربه به تیم کمک 
زیادی بکنند. طارم��ی در عمق دفاع حریف عملکرد 
خوب��ی دارد، همینطور س��ردار آزم��ون از پاس ها به 
خوبی اس��تفاده می کند. ای��ن تجربه ها که بازیکنان 
لژیونر در لیگ های خارجی به دس��ت آورده اند می 

تواند به تیم ملی کمک کند.
او درباره ش��انس صعود ایران به جام جهانی گفت: 
زمان ما یک تیم از آسیا و اقیانوسیه به جام جهانی راه 
پی��دا می کرد اما حالا چهار تیم و یک تیم به صورت 
پلی آف به جام جهانی می روند. وقتی می گوییم که 
جزو تیم های رده اول آس��یا هستیم انتظار داریم که 
هر چهار س��ال به جام جهانی صعود کنیم. درس��ت 
اس��ت که تیم های دیگر هزینه و سرمایه گذاری می 
کنند و دانش و امکاناتش��ان را ب��ه روز می کنند اما 
م��ا از نظر جمعیت، هوش و خلاقیت در آس��یا و دنیا 
برتریم پس انتظار بی جایی نیس��ت که بخواهیم هر 
چهار سال به جام جهانی صعود کنیم. کارمان سخت 
است اما من شانس ایران را برای صعود به جام جهانی 

بالا می دانم.

»مس��ابقه با همان تک گل تمام ش��د اما شاید کم 
اهمیت تری��ن اتف��اق نتیجه بازی بود. خبر س��امتی 
اریکسن مثل یک معجزه امیدبخش بود. سرعت عمل 
پزشکان و امکانات مناسب باعث شد تا شب دوم یورو 
۲۰۲۰ ک��ه به خاطر کرونا یک س��ال به تاخیر افتاده 
بود بیش از این تلخ نش��ود. مجموعه اتفاقات پیرامون 
این حادثه پر از نکات آموختنی بود. رفتارهای انسانی 
که همه را وادار به تحسین کرد. کاش یاد بگیریم که 
فوتبال فقط یک بازی برای کس��ب »نتیجه« نیست، 

خودِ زندگی است.«
به گزارش ایس��نا، عصر ایران نوشت: »سال ۱۳۸۲ 
وقتی فرانس��ه میزب��ان جام کنفدراس��یون ها بود، در 
دقیق��ه ۷۲ دیدار کام��رون مقابل کلمبی��ا ویوین فو 
بازیکن ۲۸ ساله کامرون که در آن لباس های چسبان 
سبزرنگ اندامی ش��بیه یوزپلنگ داشت ناگهان روی 
زمین افتاد و علی رغم تاش  پزشکان دیگر هرگز بلند 
نشد. چشم هایش چرخید و تمام ... صحنه ای که هنوز 
هم مرورش تلخ اس��ت. این اولین باری بود که مرگ 
ی��ک بازیکن را در یک بازی ب��زرگ می دیدیم؛ بدون 
هیچ برخوردی، بدون هیچ تکلی یا سر به سر شدنی.

میکلوش فه��ر بازیکن بنفیکا، آنتونیو پوئترا بازیکن 
سویا، دنیل خارکه، مائورو موریسینی و هادی نوروزی 
بازیکن��ان جوان��ی بودن��د ک��ه در یک لحظ��ه کتاب 
زندگی شان بسته شد. بیشتر آنها به دلیل عارضه های 
قلبی که به موقع تش��خیص داده نشد یا دیرتر از زمان 
معمول پزش��کان رس��یدند جان باختند. تراژدی های 
دنیای فوتبال. هیچکس فکر نمی کرد دیدار دانمارک 
- فناند در گروه دوم یورو ۲۰۲۱ به مهم ترین حادثه 
دنیای فوتبال در یک ش��ب گرم تابستانی تبدیل شود 
اما همین اتفاقات اس��ت که فوتب��ال را به بزرگترین 
سرگرمی بش��ر تبدیل کرده است. مس��ابقه ای که به 
نبرد وایکینگ های خونسرد شبیه بود با بیهوش شدن 
کریس��تین اریکس��ن دانمارکی همه را ش��وکه کرد. 
بازیک��ن دانمارکی بدون هی��چ برخوردی نقش زمین 
ش��د، همبازی هایش به طرف او دویدند و چهره های 
نگرانش��ان همه را ترس��اند. یکی از بازیکنان تقا کرد 
راه نف��س اریکس��ن را باز کند تا پزش��کان دوان دوان 

رس��یدند. بهت بازیکنان، چهره شوکه شده تماشاگران 
و حلقه زدن دور تیم پزش��کی که بالای س��ر اریکسن 
رسیده بود خبر از یک لحظه تلخ می داد. دوربین های 
تلویزیونی تصویر آهس��ته را نش��ان ندادند، بازیکنان 
حلقه زدند تا کس��ی ای��ن لحظه های تل��خ را نبیند. 
دقایقی بعد بازی نیمه کاره رها ش��د؛ یک سکته قلبی 
دیگر. اما تصاویر بعدی حین انتقال اریکسن به خارج 
از ورزش��گاه نش��ان داد که چش��م هایش را باز کرده. 
تماشاگران حاضر در ورزشگاه او را تشویق می کردند. 
فناندی ها فریاد می زدند »کریستین« و دانمارکی ها 
جواب می دادند: »اریکسن«. لحظاتی به شدت احساسی 
که هر کسی تقا می کرد برای نجات جان بازیکن ۲۹ 
س��اله دانمارک که عضو اینتر اس��ت کاری کند. چند 
دقیق��ه بعد خبر رس��ید که بازیکن��ان در یک تماس 
تصویری متوجه س��امت اریکسن ش��ده اند و او پیام 
داده اس��ت بازی کنند. در این حد فاصل کریس��تیانو 
رونال��دو، بازیکنان تیم ملی آلمان، لوکا مودریچ، گری 
لینه کر و ... پیام هایی خطاب به او صادر کردند. حتی 
در بازی دیگر گروه وقتی روملو لوکاکو بازیکن بلژیک 
به روس��یه گل زد، ش��ادی گلش را به بازیکنی تقدیم 
کرد که در یک لحظه به ش��هرتی جهانی دست یافت. 
دانمارکی ها در حالی به زمین برگش��تند که بازیکنان 
فناند ایس��تاده برایشان دست زدند. بازی دوباره آغاز 
شد و در عین شگفتی فناند به گل رسید اما بازیکنان 
این تیم شادی نکردند. تیمی که برای نخستین بار به 
این مرحله رس��یده بود بعد از زدن گل برتری مقابل 
دانمارکی که در کارنام��ه اش قهرمانی یورو ۱۹۹۲ را 

دارد، به احترام بازیکن حریف شادی نکردند.

کارشناس والیبال ایران می گوید که پیروزی مقابل 
آمریکا را به قدری بزرگنمایی کردیم که پس از باخت 
به صربس��تان احساس ش��د که کار بسیار بدی انجام 

داده ایم!
به گزارش ایس��نا، تیم ملی والیبال مردان ایران در 
هفته س��وم رقابت های لیگ ملت ه��ای والیبال مقابل 
آمریکا به پیروزی رس��ید و برابر صربس��تان و آلمان 

نتیجه را واگذار کرد.
ناصر شهنازی در گفت و گو با ایسنا در باره عملکرد 
ملی پوش��ان والیب��ال در هفته س��وم لیگ ملت های 
والیب��ال، گفت: هنگامی که قبل از مس��ابقات اهداف 
تیم ملی مش��خص بوده و سرمربی والیبال ایران قصد 
دارد از بازیکنان ش��ناخت بیش��تری پی��دا کند و به 
جوان��ان بازی دهد تا هماهنگی بین آنها و باتجربه ها 
ایجاد شود، می توان گفت که دیگر برد و باخت نباید 

مهم باشد.
او ادام��ه داد:  معتق��دم هنگامی که ه��دف ایران از 
حضور در این رقابت ها مش��خص است نباید برد ها را 
بزرگنمایی کرد و باخت ها را هم فاجعه بار تلقی کنیم. 
بنابراین در لیگ ملت های والیبال عملکرد بازیکنان و 
پیشرفت آنها مهم است. هدف این است که بازیکنان 
جوان با شرایط مسابقات آشنا شوند و هماهنگی بین 

اعضای تیم ملی ایران به وجود آید.
کارشناس والیبال ایران ادامه داد: مقابل آمریکا بازی 
کردیم به پیروزی رس��یدیم ام��ا باید بگویم که تعداد 
زیادی از بازیکنان ش��اخص آمریکا در میدان نبودند. 
پس از پیروزی بس��یار خوش��حال بودیم اما اگر واقع 
بینانه نگاه می کردیم متوجه می ش��دیم که آمریکا با 

بازیکنان شاخص خود در این میدان حضور نداشت و 
تنها لیبرو آمریکا جز تیم اصلی بود. بازی را به قدری 
بزرگنمای��ی کردیم ک��ه پس از باخت به صربس��تان 

احساس کرده که کار بسیار بدی انجام داده ایم!
ش��هنازی گفت: ب��رد و باخت در لی��گ ملت های 
والیب��ال به دلیل اهداف تیم مل��ی والیبال ایران مهم 
نیس��ت. هدف اصلی این است که بازیکنان در شرایط 
س��خت و دشوار بتوانند مقاوم شده تا برای بازی های 
بزرگ و س��خت  المپیک آماده ش��وند. باید گفت که 
المپیک جای آزمون و خطا و اش��تباه نیست. المپیک 
ب��رای اهالی والیبال و مردم حساس��یت بالایی دارد و 
هدف ما این اس��ت که در المپیک از گروه خود صعود 
کنیم و اگر بتوانیم بر روی س��کو بایس��تیم کار بسیار 

بزرگی را انجام داده ایم.
شهنازی با بیان اینکه آلکنو قصد دارد بازیکنان را به 
ترتیب در لیگ ملت های والیبال آزمایش کند، ادامه 
داد: با آزمایش بازیکن��ان، آلکنو قصد دارد به ترکیب 
اصلی خود در المپیک برس��د و هدفش این است که 
هماهنگی بین بازیکنان جوان و باتجربه بیش��تر شود. 
این س��رمربی روس��ی قصد دار تجربه بازیکنان جوان 
را بیش��تر کرده و همچنین بازیکنان باتجربه را آماده 

کند.
ش��هنازی در پایان گفت: نباید حساسیت روی برد 
و باخت ایران در این رقابت ها داش��ته باشیم هرچند 
که خ��ودم پس از پیروزی خوش��حال و بعد از باخت 
ناراحت خواهم ش��د. هنگامی که هدف مشخص شده 
باید همگی دس��ت به دس��ت هم دهیم و به بازیکنان 
و تی��م ملی والیبال ایران کمک کنیم. بازیکنان گاهی 
روز خ��وب و گاهی روز بد دارند ام��ا همین بازیکنان 
سال ها ش��ادی را برای مردم به ارمغان آورده اند. اگر 
در المپیک شرایط ایده آل را نداشته و نتیجه نگیریم 
آن موق��ع می ت��وان انتقاد کرد اما اکن��ون که هدف 
مش��خص اس��ت باید تیم ملی و بازیکنان را حمایت 
کنیم. بازی ها در لیگ ملت های والیبال سخت است 
چرا که رقابت ها فشرده بود و بازیکنان در یک محیط 
بس��ته باید رقابت کنند. باید هم��ه کمک کنند تا در 

المپیک نتیجه بگیریم.

بازیکن دانمارک تا لبه تاریکی رفت و برگشت شهنازی: پیروزی مقابل آمریکا را بزرگ کردیم

عراق خلاق تر از بحرین است

عصر آزادی/ حامد پورمند       
ورزش جزء لاینفک تعلیم و تربیت و وس�یله ای 
برای رسیدن به سلامت جسمی و روحی نسل جوان 
است. مفاهیمی مانند تندرس�تی، بهداشت، رشد 
فردی، اجتماعی و سلامت روحی ارتباط نزدیکی با 
تربیت بدنی و ورزش دارد. نگاهی به تاریخ نشان می 
دهد که ملل متمدن جهان همواره به نقش واهمیت 
ورزش توجه داشته اند و از آن در پرورش جوانان خود 
و آماده کردن آنها برای مشکلات فردی و اجتماعی 
استفاده می کردند. باشگاه ورزشی فوتسال تندیس 
فرشی کلانشهر تبریز که علاوه بر فعالیّت در رشته 
فوتسال در زمینه راه اندازی، احداث سالن ورزشی، 
اس�تخر و آماده سازی تیم های ورزشی و... فعالیّت 
دارد با مدیریتّ یونس فرش�ی احمدی که توانسته 
در سوپر لیگ استانی فوتس�ال آذربایجان شرقی 
تی�م داری نماید و همچنین به عنوان هیات مدیره 
اتحادی�ه تولیدکنن�دگان و فروش�ندگان کابینت 
س�ازان کلانش�هر تبریز در گفتگوی اختصاصی با 
خبرنگار ما به بیان دیدگاه، تش�ریح مسائل و ارائه 
مش�کلات صنف کابینت و رشته فوتسال پرداخته 
که ماحصل این گفتگو به خوانندگان فهیم روزنامه 

تقدیم می گردد: 
لطفا هدف از تاسیس تیم فوتسال تندیس فرشی 

را ذکر بفرمائید؟
س��ه هدف عمده را دنبال می کردم که هدف اول عمل 
به رس��الت های اجتماعی و فرهنگی خود، مبنی بر ایجاد 
زمینه جهت سالم سازی محیط اجتماعی و فرهنگی جامعه 
با رویکرد فرهنگی و ورزشی،هدف دوم ایجاد بستری برای 
جوانان با اس��تعداد فوتسالیست اس��تان جهت شرکت در 
مس��ابقات و حمایت از آنان جهت توسعه ورزش قهرمانی 
اس��تان در رشته فوتسال و هدف س��وم ایجاد زمینه برای 
انجام تبلیغات کس��ب و کار خ��ود و البته هدف اول یعنی 
عمل به رسالت فرهنگی و اجتماعی بر سایر اهدافم اولویت 
دارد و ب��ا توجّه به ش��رایط کرونایی جامعه و عدم ش��ور و 
نشاطی که از این حیث در جامعه ایجاد شده با تشکیل و 
تاسیس تیم فوتسال تندیس فرشی بر آن شدیم تا ضمن 
فعالیت در رشته فوتسال و ایجاد نشاط اجتماعی در جامعه، 
در حوزه ورزشی نیز برای جامعه مفید به فایده واقع گردیم، 

چرا که عقل سالم در بدن سالم میسّر می باشد. 

چه دلیل و انگیزه ای باعث شد تا از حرفه کابینت 
در زمینه فوتسال سرمایه گذاری نمائید؟

انگیزه اصلی ایجاد شور و نشاط اجتماعی در بین نسل 
جوان و ورزش��کار، حمایت از ورزش��کاران جوان اس��تان 
ب��رای حضور در مس��ابقات قهرمان��ی و همچنین ایجاد 
زمینه های��ی جدید جهت تبلیغات حرفه خود با رویکرد 
فرهنگی، ورزشی و شناساندن مجموعه کسب و کار خود 
یعنی کابینت و شناس��اندن به هم استان های عزیز. چرا 
که در عصر ارتباطات و دیجیتال کسانی در اقتصاد موفّق 
هس��تند که تبلیغات بهتری نمایند، همچنین عاقمند 
بودم از کانش��هر تبریز تیمی در رده بزرگسالان فوتسال 
حضور داشته باشد و نیز فضایی سالم جهت فعالیّت جوانان 
شهرمان در حوزه ورزش ایجاد گردد، چون در این شرایط 
س��خت اقتصادی برای خانواده ها دشوار است که جوانان 
خود را در فضای سالم ورزشی قرار دهند و ما سعی کرده 
ایم با تیم داری در رش��ته فوتسال ضمن ایجاد محیطی 
ورزش��ی و سالم منبع درآمدی هم برای بازیکنان تیم در 
نظر بگیریم تا بتوانند هم ورزش نموده و هم کمک خرج 

خانواده خود باشند.
فعالیت های صورت گرفته در باش�گاه ورزش�ی 

تندیس فرشی را بیان نمایید؟
فعا فقط در رش��ته فوتس��ال فعالیّت می نمائیم و در 
بخش فرهنگی نیز بسته های حمایتی ترتیب داده شده 

که به قشر محروم حوزه ورزش پرداخت شده است.
لطفا سختی های حرفه کابینت با ورزش فوتسال 

را مقایسه کنید؟
طبیعتا مدیریتّ رشته ورزشی سخت تر ، کاربردی تر و 
هزینه بر می باشد که دغدغه های خاصّ خود را می طلبد 
و این که در تیم داری ورزش��ی ش��خصیّت های متفاوت 
فرهنگی را که در مجموعه های مختلف فعالیّت دارند در 
یک مجموعه جمع آوری و هدایت نمودن بسیار سخت و 
دشوار است. لذا باید با تعصّب، جدیتّ و پشتکار مجموعه 
را مدیریتّ نمود، به نظرم در کل تیم داری و مدیریتّ در 
حوزه ورزشی از فعالیِت و مدیریت در حوزه تولید سخت 

تر می باشد. 
چه توصیه ای به هم صنفان وکسانی که می خواهند 

در امور ورزشی سرمایه گذاری کنند دارید؟
صنف ما بگونه ای است که می توان به خوبی در رشته 
های ورزشی فعالیّت، تیم داری و سرمایه گذاری نمود، و 

اگر خواهان جامعه  ای پویا، شاداب و بهینه می باشیم با 
انجام و مش��ارکت در حوزه ورزش هم می توان عده ای از 
جوانان را به این سمت و سو سوق داد و همچنین از بروز 
بزه های اجتماعی از قبیل اعتیاد و... جلوگیری نمود چرا 
ک��ه بیکاری عامل مهم و نق��ش موثرّی در هرگونه ایجاد 
فساد و بزه در جامعه دارد و نیز با فرهنگ سازی صحیح 
می توان از شرکت های تولیدی خواست به جای تبلیغات 
محیطی از جمله بیلبورد و... با س��رمایه گذاری در حوزه 
ورزش هم جنبه تبلیغی برند خود را داشته باشند هم در 

ایجاد شور و نشاط اجتماعی جامعه مشارکت نمایند.
بیماری کرونا و نوسان نرخ ارز چه مشکالتی را در 

صنف کابینت و رشته فوتسال ایجاد کرده است؟
مشکاتی که بیماری کرونا در جامعه ایجاد کرده بسیار 
ملموس و قابل لمس می باش��د چرا ک��ه فاصله گذاری 
اجتماعی سبب گردیده اکثر مردم جز در مواقع ضروری 
در سطح جامعه حضور نداشته باشند، لذا عدم داد و ستد، 
کاهش خرید و فروش و مبادلات اقتصادی آثار زیان بار و 
جبران ناپذیری بر پیکره اقتصادی جوامع وارد می کند که 

اثرات و آثار مستقیم آن در زندگی مردم حس می شود.
دس�تورالعمل یکس�ان س�ازی متراژ که توسط 
اتحادیه کابینت کلانش�هر تبریز تنظی�م گردیده 

چقدر در تنظیم بازار کابینت موثرّ است؟
اثرات یکسان س��ازی متراژ بسیار خوب می باشد چرا 
که باعث کاهش حجم ش��کایات از اعضائ صنف گردیده 
است. قبا بعضی از اعضاء عمدا یا سهوا به دلیل عدم دقت، 
طریقه برآورد متراژ را به درستی انجام نمی دادند که باعث 
بروز اختاف و شکایات می شد ولی تهیّه و چاپ کتابچه 
ای تحت عنوان دستورالعمل متره برآورد که پس از تایید 

و کنترل کارشناسان صنعت کابینت، کارشناسان وزارت 
صمت، پلیس فتا و دادگستری مجوّزهای لازم را دریافت 
نموده اس��ت و این دس��تورالعمل ضمن یکسان سازی، 

جلوی بسیاری از این مشکات را گرفته است.
بیش�تر قطعات تولیدی صن�ف کابینت تولیدات 
داخلی اس�ت یا وارداتی و آیا شرکت های تولیدی 

نیاز استان را برآورده می کنند ؟
الزاما آنچه که مطابق استاندارد بین المللی باشد در کشور 
م��ا وجود ندارد و تولی��دات داخلی کفاف نیازهای جامعه را 
برآورده نمی کند و اکثر تولید کنندگان به علّت افزایش نرخ 
ارز و دلار بیشتر تولیدات خود را به کشورهای عراق، پاکستان 
و افغانستان و...صادرات می نمایند چرا که حاشیه سود خوبی 
برایشان دارد و همچنین با توجّه به شرایط اقتصادی خانواده 
ها و گرانی های اخیر وسع مالی خانوارها برای انجام تغییرات 

گسترده در این سطح کفاف نمی نماید.
راه تشخیص کابینت تولیدی با کیفیّت از کابینت 

های بی کیفیّت چه می باشد ؟
اولا نوع مصرفی جنس ب��ه کار رفته 5۰ درصد در این 
امر موثرّ اس��ت 5۰درصد مابقی بستگی به طراح و نصّاب 
دارد که اگر کارش را به درستی انجام دهد محصول تولید 
ش��ده کیفیّت خوبی خواهد داشت، چرا که نوع محصول 
هر چقدر هم که خوب باشد اگر طراح و نصّاب تخصّص و 
تجربه لازم در این زمینه را نداشته باشند کیفیّت جنس 
تولید ش��ده خوب نخواهد ش��د، البته قبا در این زمینه 
کاس های تخصّصی برگزار می کردیم که درخواس��ت 
کننده پروانه کسب ملزم به گذراندن این دوره های تئوری 
و عملی می بود امّا اکنون به خاطر شرایط خاصّ کرونایی 

این کاس ها به صورت مجازی برگزار می گردد.
و امّا سخن آخر...؟

توصیه من به تولید کنندگان محترم این می باشد که در 
رشته ورزشی علی خصوص فوتسال سرمایه گذاری نمایند 
و مطمئن باشند که سرمایه آنها به هدر نخواهد رفت چرا 
که هرکسی در حوزه ورزشی هزینه نماید امکان برگشت 
تبلیغاتی و معنوی سرمایه اش وجود دارد، وقتی در جامعه 
شور و نش��اط اجتماعی ایجاد نمائیم و مجموعه ای دایر 
کنیم که جوانان در آنجا ورزش نمایند و بار مالی از دوش 
خانواده ها برداشته شود در این صورت هم اجر معنوی و 
الهی خواهد داشت هم در حرفه خود با تبلیغات مناسب 

موفّق خواهند گشت.

عضو هیات مدیره اتحادیه تولیدکنندگان و فروشندگان کابینت کلان شهر تبریز در گفتگو  با عصر آزادی مطرح نمود:
جامعه ای پویا، شاداب و بهینه با مشارکت در حوزه ورزش 


